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Mondelinge vragen Bezoek China provincie 

 

Mijnheer de voorzitter, 

 

In De Stentor hebben wij kunnen lezen dat een Overijsselse handelsdelegatie, geleid door 

de gedeputeerde Van Hijum van de provincie Overijssel, een bezoek heeft gebracht aan de 

republiek China. 

 

Een dergelijk bezoek zal ongetwijfeld nuttig zijn, maar wij zijn benieuwd of en zo ja in welke 

mate de gemeente Zwolle een rol bij dat bezoek heeft gespeeld. 

Is Zwolle bij voorbeeld betrokken geweest bij de voorbereiding van de reis en welke Zwolse 

bedrijven of instellingen hebben hieraan deelgenomen? 

Wij zijn trouwens ook benieuwd naar de resultaten van deze Chinatrip, zowel voor de 

provincie Overijssel als geheel, maar natuurlijk nog meer voor de stad Zwolle.  

 

Kort gezegd: wat gaat dit bezoek de stad opleveren?  Wij hopen -beter gezegd - wij 

verwachten daar binnenkort informatie van de provincie of van uw College over te 

ontvangen. Kunt u ons dat toezeggen? 

 

Leo Elfers, CDA fractie Zwolle. 

 

 

 

 


